
 
FARSTA STADSDELSFÖRVALTNING 
STABEN 

 

PENSIONÄRSRÅDET
PROTOKOLL

SID 1 (4)

 

  

 

 
Protokoll från pensionärsrådets sammanträde 2009-09-07 
 
 
Ledamöter Barbro Karlsson, ordförande PRO Tallkrogen/Gubbängen 
 Stig Åström, vice ordförande SPF Farsta 
 Bror Lord PRO Farsta 
 Gun Forss PRO Farsta strand 
 Kerstin Holmgren SPF Sköndal 
   
Ersättare Inga Lill Lindgren PRO Hökarängen 
 Ingrid Klingberg PRO Sköndal 
 Mary Andersson  PRO Farsta  
 Solveig Ahlbom SPF Farsta 
 Sture Simonsson SPF Sköndal 
   
Tjänstemän Ingrid Friberg avdelningschef 
 Iris Birath lokalstrateg 
 Pia Sundqvist nämndsekreterare 
 
 
 
 
 
Justeras:   
 
  Barbro Karlsson, ordförande 
 
 
 
 
Justeras:   
 
  Stig Åström, vice ordförande 
 
 
 
 
Sekreterare:  
 
  Pia Sundqvist 



SID 2 (4) 

 

 
 
 
§ 1 Godkännande av dagordningen, val av justerare, tid för justering 

Dagordningen godkändes. Till justerare utsågs ordförande Barbro Karlsson 
och vice ordförande Stig Åström. Justering sker torsdag 10 september. 

 
§ 2 Anmälan av protokoll från föregående sammanträde  

Protokollet från rådets sammanträde 2009-08-17 anmäldes. Sekreteraren 
korrigerade ett felaktigt uppgivet namn på protokollets förstasida – ”Ma-
ria” Ehrenbåge ska vara Marie Ehrenbåge. 
 

§ 3 Aktuellt från nämndsammanträdet 2009-08-27 
Inget fanns att rapportera. 
 

§ 4 Ärenden till nämndsammanträdet 2009-09-17 
Rådet bad att fortsättningsvis få ta del av alla inkomna medborgarförslag 
och förvaltningens förslag till svar på dem. 
 
Ärende nr 5: Svar på skrivelse från (s), (mp) och (v) om medarbetarna 
Rådet instämde i förvaltningens förslag till svar. 
 
Ärende nr 7: Kulturbidrag till utomstående organisationer hösten 2009 
Rådet menade att det fortfarande är oklart vilka evenemang man kan söka 
bidrag för. Många lokala pensionärsföreningar har ofta – somliga alltid – 
medverkande artister på sina sammankomster, som annonseras i pressen 
och är öppna för alla som vill komma. Ändå kan föreningarna inte få bi-
drag för den sortens arrangemang. Skälet till detta är oklart och borde 
framgå mycket tydligare. 
 
Avdelningschef Ingrid Friberg lovade se över regelverk och riktlinjer för 
att se om de kan förtydligas. 
 
Ärende nr 11: Förslag till inrättande av trygghetsboende i Stockholms stad 
Rådet instämde i förvaltningens yttrande. 
 

§ 5 Information från förvaltningen och avdelningen för äldre  
Ingrid Friberg lämnade följande information: 
 
• Styrgruppen för brottsförebyggande insatser för äldre kommer inom kort att 

ge ut en informationsbroschyr som ett led i arbetet att förebygga brott bland 
äldre. 

• Äldreförvaltningen har skickat ut en varning till stadsdelsförvaltningarna 
om en man som ringer på hos äldre och falskeligen påstår att han ska under-
söka larminstallationer, för att få tillträde till lägenheten. Rådet uppmanades 
sprida denna varning vidare inom sina respektive föreningar. Äldre som får 
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besök av någon som säger sig vilja testa larm uppmanas ringa Trygghetsjou-
ren för att få besökarens identitet och ärende bekräftat. 

• Tillsammans med förvaltningschef Ulla Thorslund har Ingrid träffat repre-
sentanter för Attendo som med all sannolikhet kommer att ta över driften av 
Postiljonens vård- och omsorgsboende. (Länsrätten har avslagit entreprenö-
ren Aleris överklagande av stadens upphandlingsprocess och det är i dags-
läget inte klart om Aleris kommer att begära prövningstillstånd hos kam-
marrätten.) Attendo kommer att ordna ett informationsmöte för boende och 
anhöriga på Postiljonen den 16 september. 

• Förslaget till ombyggnad av Farsta vård- och omsorgsboende har presente-
rats vid ett möte med referensgruppen, där bl a chefen för äldreförvaltning-
en Gunnel Rohlin, stadsledningskontorets lokalstrateg Stefan Kristensson 
samt en representant för äldreroteln ingår. Referensgruppen har gett fastig-
hetsägaren, kommunala bolaget Micasa, i uppdrag att försöka sänka den be-
räknade kostnaden. Den planerade ombyggnaden kommer därför att fördrö-
jas. 

 
§ 6 Övriga frågor  

Stig Åström och Bror Lord tog upp problemet med hissarna på Edö vård- 
och omsorgsboende. Förvaltningens lokalstrateg Iris Birath redogjorde för 
det renoveringsarbete som pågår på hissarna. Arbetet har blivit försenat 
pga personalbrist hos hissföretaget Otis och beräknas ta femton veckor 
istället för tidigare angivna tio. Dessutom har ett par mindre olyckor inträf-
fat, bland annat pga alltför dålig skyltning av det pågående arbetet, något 
som Otis har tagit på sig ansvaret för.  
 
Iris Birath instämde i rådets påpekande att redan tio veckor är en anmärk-
ningsvärt lång tid för renovering av hissar, särskilt med tanke på att många 
av de boende är helt hänvisade till att använda hiss när de förflyttar sig 
mellan våningsplanen. Dessutom är det mycket olyckligt att hissarna 
stängdes av flera veckor innan det faktiska arbetet inleddes. Kommunika-
tionen mellan Micasa och Otis borde ha kunnat skötas bättre för att mini-
mera olägenheterna i samband med renoveringsarbetet. 
 
Inga Lill Lindgren efterfrågade uppföljande information om den arbetsträ-
ningsinsats som biträdande avdelningschef Thomas Kultti tidigare infor-
merade rådet om och som gällde städning i Farsta (se rådets möte den 14 
april i år). Rådet uttryckte sin uppskattning över en metodiskt genomförd 
städning i området. 
 
Rådet tog återigen upp behovet av lokaler där man kan bedriva sin verk-
samhet. En sammanställning av de lokaler som finns tillgängliga skulle 
vara till stor hjälp för föreningarna. Som svar berättade Ingrid Friberg att 
rådets båda skrivelser (om lokaler och lokalbidrag samt om öppen dag-
verksamhet – se rådets möte den 8 september förra året) kommer att besva-
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ras vid stadsdelsnämndens sammanträde den 22 oktober. Svaret på skrivel-
sen om lokaler och lokalbidrag har blivit fördröjd pga olika hyressättning i 
förvaltningens egna lokaler, något som behövde ses över innan skrivelsen 
kunde besvaras. Barbro Karlsson föreslog att förvaltningens svar även 
skulle kunna innehålla information om tillgängliga skollokaler. 
 
Gun Forss och Ingrid Friberg redogjorde för det pågående arbetet att få till 
stånd boulebanor i källaren på Farsta sim- och idrottshall, i samverkan med 
idrottsförvaltningen. 

 


